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Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Kilka dni temu doszło do serii bardzo groźnych incydentów na liniach kolejowych, doszło do czołowego 

zderzenia pociągów, do kilku wykolejeń. Jak wskazują eksperci, seria tych incydentów związana jest 

z opóźnieniami w cyfryzacji sieci kolejowej. 

Pytania do pana ministra. Czy prawdą jest, że jedynie 5% polskiej sieci kolejowej objęte jest systemem 

ERTMS? Z czego wynika to, że państwo przez kilka lat położyliście cyfryzację polskiej kolei, narażając 

w ten sposób kolejarzy i pasażerów na serię groźnych incydentów? Z czego wynika wstrzymywanie realizacji 

systemu GSM-R w sytuacji, kiedy gotowe są instalacje systemu ETCS? Bo bez systemu GSM-R nie można 

dokończyć tego projektu. I akurat na jednej z tych linii doszło do czołowego zderzenia pociągów. 
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